



BRANKSOME
HALL ASIA

Branksome Hall Asia

FEES INFORMATION FOR NEW STUDENT
学费说明(新生)

2024 - 2025 ACADEMIC YEAR
AS OF FEB 1, 2024

Main Fees

Application Fee 申请费	KRW 400,000 (Non-refundable) This is only applicable to new applicants. 40万韩元 (不可退款) 入学申请费仅适用于新申请人。
Registration Deposit 学费定金	KRW 3,000,000 (Non-refundable) In the case of newly enrolling students, this amount is payable in advance to secure a place at Branksome Hall Asia. The Registration Deposit is due with the return of the Acceptance Offer Letter. The Registration Deposit will be deducted from the annual Tuition Fee. In order to complete the enrollment of your child, the balance of the Tuition Fee must be paid by the due date. 300万韩元(不可退款) 新生在规定时间内提交Offer Letter时一同缴纳的费用。目的是通过提前预缴部分学费以确保学生的入学名额，缴纳实际学费时，抵充部分学费。为了完成您孩子的注册，请务必在截止日期之前缴清费用。
Re-enrollment Deposit 再注册定金	KRW 3,000,000 (Non-refundable) Current parents are required to submit the Re-enrollment Deposit with the Re-enrollment Application Form sixteen (16) weeks prior to the last school day of the Academic Year in order to secure the student's place for the next Academic Year. The Re-enrollment Deposit will be deducted from the annual Tuition Fee. In case of failure to pay the Re-enrollment deposit in full by the due date, the student's place will be given to new students. Paid Re-enrollment deposit is only valid until the due date of 1st installment and the student's place will be given to new students after the due date. 300万韩元(不可退款) 在读生应在本学年度结束前16周缴纳“再注册定金”，并将填写好的注册申请书提交至学校。“再注册定金”将确保学生在下学期/学年的入学名额。缴纳实际学费时，已缴纳的“再注册定金”将抵充部分学费。如果学生未在截止日期前完成“再注册定金”交纳，该学生的席位将会被提供给其他新生。已缴纳的“再注册定金”仅在首期学费的缴费截止日期前有效。如学生“再注册定金”已缴纳，但首期学费的缴纳逾期，那么学生的席位也会提供给其他新生。
Entrance Fee 入学费	KRW 3,000,000 (Non-refundable) This one-off charge covers the entire attendance at Branksome Hall Asia. For new students to Branksome Hall Asia, the Entrance Fee is paid with the Tuition Fee payment. 300万韩元(不可退款) 入学费只需要在新入学时一次性缴纳，以后在布兰克森霍尔亚洲学院学习期间将无需再缴。新入学的同学，在交第一次学费时一并缴清入学费。
Tuition Fee 学费	The annual Tuition Fee depends on the grade level and is set out in the table below. The Tuition Fee is paid in both currencies, KRW and USD as indicated in the Fee Table. The Tuition Fee can be paid either in full (lump-sum) or in two installments. The Tuition Fee paid in full will receive a discounted rate of 2 percent. (Only applicable to Tuition Fee). The Registration Deposit and/or Re-enrollment Deposit, of KRW3,000,000 will be deducted from the annual Tuition Fee. In order to complete the enrollment of your child the balance of the Tuition Fee must be paid by due date. Failure to pay the Tuition Fee in full by the due date may result in your child being placed on a wait-list. 一年学费如下表所示，每个年级的学费不同。学费总额由韩元和美元组成，两种货币的金额均需缴纳。缴纳方式有一次性缴纳和分两次缴纳两种方式可选。一次性缴纳时，可享受学费2%的折扣（该折扣只适用于学费Tuition Fee）。预缴的学费定金300万韩元会抵充部分学费。为保证学生的正常再入学，学费需在截止日期前全额缴纳。如未能如期全额缴纳，可能导致学生从“现有学生”被移至“等待席”。
Boarding Entrance Fee 宿舍登记费	KRW 500,000 (Non-refundable) This one-off charge covers the entire boarding period at Branksome Hall Asia. All new boarders pay the Boarding Entrance Fee with the Boarding Fee payment. 50万韩元(不可退款) 宿舍登记费是所有入住宿舍的新生都应缴纳的一次性费用，与第一次住宿费一同缴纳。
Boarding Fee 住宿费	KRW 20,684,000 (Annual) for Full-time program KRW 16,522,000(Annual) for the Weekdays-only program Boarding Fee includes activities designed exclusively for boarding students and excludes meals & snacks. Grade 6 and above are eligible to apply to live in boarding houses. Free bus service is provided between the school and the airport before and after school holidays. The weekdays-only programs is also available at the annual fee of KRW16,522,000. Students on this program leave for their home every Friday evening and return to Boarding on Sunday afternoon. These students are not eligible for boarding stays and activities during weekends. Boarding students are allowed to change between the full-time boarding program and the weekdays-only program only after the end of the semester.

Boarding Fee (Residence Fee) 기숙사비	一周七天住宿 20,684,000韩元 (一年) 一周五天住宿 16,522,000韩元 (一年) 住宿费不包含住宿生的伙食费(零食费), 但包含寄宿生常规的活动费。从6年级起可以申请宿舍。 学期最后一天及特定节日前, 学校~机场大巴免费运行, 运行计划随后通知。 增加了一周五天住宿项目, 年费用为16,522,000韩元。此项目下的住宿生每周五傍晚离开宿舍回家, 每周日傍晚返回宿舍。此项目的住宿生周末不可在宿舍留宿或参加活动。只有在本学期结束后, 学生才能在一周七天住宿项目和一周五天住宿项目之间变换。
---	--

Other Fees

Excursion Fee 活动费	<p>There will be opportunities for provincial day field trips, trips for educational purposes, or invited guest speakers throughout the year. The types of trips and activities are different by grade and determined by teachers. Excursion Fee is included in the Tuition Fee.</p> <p>学生们将有机会经历旨在观摩与教育的内/外部活动、外部收邀人士的演讲等丰富多样的体验活动。这些活动内容取决于各学年/课程授课教师制定的计划。 现场学习活动费包含在学费中。</p>
Other Fee 其他费用	<p>Necessary charges for specific examinations, extended field trips, camps and optional programs or trips will be billed separately. Such cases may include, but are not limited to, extended field trips, examination costs, activities requiring private individual lessons outside the curriculum, or the school's capacity for costs incurred for medical services. Invoices will be billed as they occur.</p> <p>因认证考试、选择性教育或修学旅行等项目发生所需费用时, 将有可能单独提出交费要求。单独提出交费要求的情形包括但不限于各种认证考试、学校未提供的个人课程费用、学校需招聘外部讲师开展的授课活动、医疗费(医院、药费、交通费等)等。 每当产生受益人需承担的项目时, 都将发送活动费付款通知。</p>
Co-curricular Activities 特别活动	<p>While most of the co-curricular activities are covered by the Tuition Fee stipulated above, certain activities may be charged if they require private lessons or instructions outside of the school's capacity.</p> <p>大部分的特别活动费用包含在上述学费内。但在特别活动中, 若学生需要接受个人课程或学校提供的教育项目以外的指导, 将收取相应费用。</p>
Meals 伙食费	<p>For both of boarding and day students, the catering company will invoice parents directly.</p> <p>无论是走读生或是寄宿生, 均由学校的餐饮承包公司直接向家长开出发票。</p>
School Bus Fee for day students only 校车	<p>KRW 4,235,0000 for Jeju City line ONLY (Annual, Round trip, Not refundable after the semester begins)</p> <p>The amount set out in the School Bus Fee Table above is paid for the optional school bus service for Jeju resident students. Please refer to the school bus service policy and procedure.</p> <p>上下学往返搭乘(济州市路线), 一年共 4,235,000韩元(年缴, 学期开始后不可退款) 在校车费用表中, 您可以看到供走读生自愿申请使用校车时需缴纳的费用。 请参考校车服务规定及服务流程。</p>
Late Payment 逾期付款费	<p>A student will not be permitted to attend classes and any school activities before the full payment of the Tuition Fee. Parents have ultimate responsibility for the settlement of outstanding Fees on a timely basis. An interest rate of 12% per annum will be charged on any delinquent balances on a pro-rata basis for the number of calendar days overdue. The School Late Fee Policy will be applied to the late charge. Failure to pay Tuition Fee in full by the due date may result in a student being placed on a wait-list. A student on a wait-list is not guaranteed enrollment at the school.</p> <p>所有学生在参与课堂教学及所有学校活动前, 若未缴清学费, 将无法参与课堂教学活动。学生家长有义务在规定时间内缴纳所有学费。对所有逾期欠款, 按照日历以天为单位计算, 加收年12%的欠款手续费。 滞纳金收费标准依照学校有关滞纳金的详细规定执行。 在学费缴纳截止日前, 未能成功缴清全部学费的, 可能会导致该生被列入入学等待名单。被列入入学等待名单的学生, 我们无法保证能够入学。</p>
Fee Review 学费再审议	<p>Fees are reviewed on an annual basis by the school's Finance Committee. The school retains the right to review and adjust the Tuition Fee as deemed necessary.</p> <p>通常情况下, 学校财政委员会以年为单位对学费进行审议。需要调整学费时, 可进行再审议。学校对是否调整学费及调整范围等拥有决定权。</p>

Other Fees - continued

<p>Withdrawal Policy 退学与转学政策</p>	<p>Notice of withdrawal of registration in writing must be received by the school at least 10 weeks in advance of the date of withdrawal if the withdrawal occurs during the Academic Semester. Non-registration for the following semester can also be indicated when filing out the Registration Application toward the end of each semester. The Application for Withdrawal form should be submitted in writing in all cases for transfer to another school or withdrawal. All outstanding balances must be settled before departure.</p> <p>退学或转学时，即使没有退款项目，如果是在学年中途退学，应至少在退学日期提前10周向学校书面提交注册取消申请书，以便办理转学手续。转学时，应缴清在本校就读期间产生的所有欠缴款。此外，在本校在学期间发生的未付金额，应于转学时全部付清。</p>										
<p>Uniforms 校服</p>	<p>Parents and students are responsible for purchasing school uniforms and sportswear from the designated vendors.</p> <p>学生及家长有义务事先购买好规定的校服。</p>										
<p>Stationery 学习用品</p>	<p>The Tuition Fee covers the costs for the initial stationery pack which is given to each student at the beginning of each Academic Year.</p> <p>学校在每学年初提供基本学习用品，费用包含在学费内。</p>										
<p>Diploma Students DP 学生</p>	<p>IB Diploma Program-related fees are included in the Tuition Fee (Exam Fee, International postage fee). Students and parents are responsible for paying for certain textbooks in different courses.</p> <p>IB文凭课程相关费用已包括在学费之中（考试费、海外邮寄费） DP学生不同课程的某些书本费用，由家长和学生缴纳。</p>										
<p>Sibling Discount 兄弟姊妹學費折扣 (Based on enrollment in the same school year 基于同一学年的情况)</p>	<p>Entrance Fee A KRW1,000,000 Entrance Fee discount applies to families for the second and subsequent child enrolled at the school.</p> <p>入学费 在学生兄弟姐妹入学时，从第二个子女开始享受100万韩元学费优惠。</p> <p>Tuition Fee 学费</p> <table border="1" data-bbox="411 1131 1433 1323"> <thead> <tr> <th>Sibling Position 兄弟姐妹顺序</th> <th>Tuition Fee Discount 学费折扣</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Eldest child 最年长的子女</td> <td>No discount 无折扣</td> </tr> <tr> <td>Second eldest child 第二年长的子女</td> <td>No discount 无折扣</td> </tr> <tr> <td>Third eldest child 第三年长的子女</td> <td>15% discount 15% 折扣</td> </tr> <tr> <td>The fourth and subsequent child 第四年长的子女及其后的子女</td> <td>30% discount 30% 折扣</td> </tr> </tbody> </table> <p>Discounts are deducted from both of KRW and USD portion. 减免将发生在学费的美元部分以及韩元部分。</p>	Sibling Position 兄弟姐妹顺序	Tuition Fee Discount 学费折扣	Eldest child 最年长的子女	No discount 无折扣	Second eldest child 第二年长的子女	No discount 无折扣	Third eldest child 第三年长的子女	15% discount 15% 折扣	The fourth and subsequent child 第四年长的子女及其后的子女	30% discount 30% 折扣
Sibling Position 兄弟姐妹顺序	Tuition Fee Discount 学费折扣										
Eldest child 最年长的子女	No discount 无折扣										
Second eldest child 第二年长的子女	No discount 无折扣										
Third eldest child 第三年长的子女	15% discount 15% 折扣										
The fourth and subsequent child 第四年长的子女及其后的子女	30% discount 30% 折扣										
<p>Re-entrance Discount 重新入学费</p>	<p>Entrance Fee In case a student enters the school again after withdrawal, a KRW 1,500,000 Entrance Fee discount will be applied.</p> <p>入学费 退学后重新入学的学生，入学费减免 150万韩元。</p>										

Tuition and Boarding Fee Tables

2024 - 2025 Academic Year Tuition Fee Table 学费

DIVISION		TUITION FEE 学费							
		ANNUAL (全年付款)		LUMP SUM (2% 减免折扣)		1ST SEMESTER (1学期)		2ND SEMESTER (2学期)	
GRADE (年级)		KRW	USD	KRW	USD	KRW	USD	KRW	USD
PYP	JK PREP - G5	20,916,000	13,598	20,498,000	13,326	10,458,000	6,799	10,458,000	6,799
MYP	G6 - G10	23,544,000	15,112	23,073,000	14,810	11,772,000	7,556	11,772,000	7,556
DP	G11	24,104,000	16,622	23,622,000	16,290	12,052,000	8,311	12,052,000	8,311
	G12	25,604,000	16,622	25,092,000	16,290	12,802,000	8,311	12,802,000	8,311

Tuition Fee is paid in both currencies, KRW and USD. 学费总额由韩元和美元组成

2024 - 2025 Academic Year Boarding Fee Table 住宿费

DIVISION		FULL-TIME PROGRAM 一周七天住宿			WEEKDAYS-ONLY PROGRAM 一周五天住宿		
		ANNUAL (全年)	1ST SEMESTER (1学期)	2ND SEMESTER (2学期)	ANNUAL (全年)	1ST SEMESTER (1学期)	2ND SEMESTER (2学期)
GRADE (年级)		KRW	KRW	KRW	KRW	KRW	KRW
MYP	G6 - G10	20,684,000	10,342,000	10,342,000	16,522,000	8,261,000	8,261,000
DP	G11-G12						

Boarding fee does not include meals and snacks. 住宿费不包含餐费和零食费。

Tuition Fee Payment Plan for 2024 - 2025 Academic Year (Net Amount - 净缴纳金额标准)

TUITION FEE 学费		DUE DATE 截止日期	JK PREP - G5	G6 - G10	G11	G12
Registration Deposit 学费定金		Upon acceptance of offer letter	KRW3,000,000			
Re-enrollment Deposit 再注册定金		February 23rd 2024				
Lump Sum Payment 一次付款		May 8th 2024	KRW17,498,000 + USD13,326	KRW20,073,000 + USD14,810	KRW20,622,000 + USD16,290	KRW22,092,000 + USD16,290
Installment Payment 分期付款	1st Installment	May 8th 2024	KRW7,458,000 + USD6,799	KRW8,772,000 + USD7,556	KRW9,052,000 + USD8,311	KRW9,802,000 + USD8,311
	2nd Installment	October 25th 2024	KRW10,458,000 + USD6,799	KRW11,772,000 + USD7,556	KRW12,052,000 + USD8,311	KRW12,802,000 + USD8,311

The Registration(Re-enrollment) Deposit is deducted from the 1st Tuition Fee payment.
注册定金/再入学定金从第一学期付款中抵扣。

Boarding Fee Payment Plan for 2024 - 2025 Academic Year (Net Amount - 净缴纳金额标准)

BOARDING FEE		DUE DATE 截止日期	FULL-TIME PROGRAM 一周七天住宿	WEEKDAYS-ONLY PROGRAM 一周五天住宿
Lump Sum Payment 一次付款		May 8th 2024	KRW20,684,000	KRW16,522,000
Installment Payment 分期付款	1st Installment	May 8th 2024	KRW10,342,000	KRW8,261,000
	2nd Installment	October 25th 2024	KRW10,342,000	KRW8,261,000

Refund Policy (退款规定)

The following fees are **not refundable in any case**.

- Application Fee (only for applicants)
- Registration Deposit (for new students)
- Re-enrollment Deposit (for returning students, before semester begins)
- The Entrance Fee (only applicable to new students)
- The Boarding Entrance Fee (only applicable to new boarding students)
- Refund is not permitted if school is closed due to Force Majeure.
- School Bus Fee is not refundable after the Semester begins

The following Fees are only refundable in accordance with the school Refund Policy and Schedule below. The refundable amount is calculated on the semester basis unless stated otherwise. The request for withdrawal or change of status should be made **in writing** and submitted to the school as follows:

- Application for withdrawal : at least 10 weeks before the date of withdrawal
- Change of Boarding status : at least 10 weeks before change of status
- School bus service cancellation : before the semester begins

*The Refund Schedule table is applicable only after the written request is submitted.

下列项目在任何情况下都不可退款。

- 新生申请费
- 学费定金
- 再注册定金
- 新生入学费
- 宿舍登记费
- 因不可抗力因素导致停课/学校停办时不予退款
- 校车费在学期开始后不可退款

以下费用只在退款政策和时间表规定范围内可退。退费金额按学期计算，除非另作说明。退学申请和住宿/校车需求状态更改需按照下方要求向学校提交**书面**申请：

- 退学申请：至少在退学执行日期前10周提交
- 住宿状态更改：至少在更改住宿状态执行日期前10周提交
- 取消校车服务：在学期开始前

*下方表格适用于书面申请书上记载的日期。

Tuition Fee and Boarding Fee (semester basis) 学年学费/住宿费(学期标准)

2024-2025 AY refund schedule and refundable fees (学年退款时间表和可退款项目)

DIVISION (时间)		TUITION FEE (学费) & BOARDING FEE (住宿费)		SCHOOL BUS FEE (校车费用)
Before the semester begins (学期开始前)	If requested before	1st semester	~ 2024.05.28	Full refund
		2nd semester	~ 2024.11.10	
	6 weeks before (6周前) 80% refund			
	If requested between	1st semester	2024.05.29 ~ 2024.06.25	
		2nd semester	2024.11.11 ~ 2024.12.08	
	Within 6 weeks before (6周以内) 60% refund			
If requested between	1st semester	2024.06.26 ~ 2024.08.06		
	2nd semester	2024.12.09 ~ 2025.01.19		
After the semester begins (学期开始后)	last day of attendance	1st semester	2024.08.07 ~ 2024.09.05	No refund
		2nd semester	2025.01.20 ~ 2025.02.18	
	Within 60 days (60日以内) 20% refund			
	last day of attendance	1st semester	2024.09.06 ~ 2024.10.05	
		2nd semester	2025.02.19 ~ 2025.03.20	
	After 60 days (60日以后) No refund			
last day of attendance	1st semester	2024.10.06 ~		
	2nd semester	2025.03.21 ~		

Fees Payment Guide 学费缴纳指南- New students

Payment Period - 缴纳时间

Offer Letter Dated	Prior to April 1st, 2024 (2024年4月1日之前收到录取通知书)	After April 1st, 2024 (2024年4月1日之后收到录取通知书)
Registration Deposit 学费定金	Payable within 7days from offer letter date 请自收到录取通知书时7天内缴费	Payable within 7days from offer letter date 请自收到录取通知书时7天内缴费
1st Payment 1期学费缴纳	April 1st, 2024 ~ May 8th, 2024 2024. 04. 01 ~ 2024. 05. 08	Payable within 14days from offer letter date 请自收到录取通知书时14天内缴费
2nd Payment 2期学费缴纳	October 1st, 2024 ~ October 25th, 2024 2024. 10. 01 ~ 2024. 10. 25	October 1st, 2024 ~ October 25th, 2024 2024. 10. 01 ~ 2024. 10. 25
NOTES: Interest accrues on all overdue payments at the rate of 12% per annum. 逾期缴纳时, 将收取未缴款的年12%的欠款手续费。		

Issue of an Invoice - 学费通知单打印

Registration(Re-enrollment) Deposit 再注册定金	Please refer to the Invoice/Payment at the Billing System(KRW3,000,000) 请在缴费系统中查询您的发票和付款状态。(300万韩元)
Tuition and Other Fees 学费及其他费用 and Other Fees	Please refer to the Invoice/Payment at the Billing System 请在缴费系统中查询您的发票和付款状态。
NOTES: Billing System Website: https://billing.branksome.asia 缴费系统网址: https://billing.branksome.asia The Registration(Re-enrollment) (KRW3,000,000) will be deducted from the annual Tuition Fee. 再注册定金300万韩元将抵充部分学费。 Should you want to change the payment method, please request to reissue adjusted invoice via finance@branksome.asia . 如要变更缴纳方式, 请发电子邮件向财务组申请, 并重新接收新的学费发票。 Banking charges will be paid by parents. 银行手续费由学生父母承担。	

Payment Method - 缴纳方式

Tuition Fees are payable to student's virtual banking accounts(NH Bank) stated in the invoice. 将学费汇入学费通知书上注明的学生个人虚拟账户(农协银行)。
Please be aware that an error could be caused if payment exceeds or falls short of the expected amount. 汇款金额与学费通知书上的缴纳金额不一致时, 无法进行正常注册处理。
If it is not possible to deposit through the student's virtual banking accounts, you should be remitted to a general account of Branksome Hall Asia. In order to ensure transfer, please contact our Accounting team for the request a general account and you must deposit with Student's name and Registration number.(ex.HongGilsoon00123). 因其他原因而无法通过个人的外换银行虚拟账户进行汇款时, 应向布莱克森霍尔亚洲学院的一般账户(母账户)汇款。为了保证汇款的顺利进行, 请向学校财务组咨询一般账户后再汇款, 汇款人姓名为学生姓名加注册编号。(例.洪吉顺00123)
Contact us: 联系方式 : Tel. +82.64.902.5127 email : finance@branksome.asia .

Fees Payment Guide (学费缴纳指南)- continued

Remittance from abroad - 跨境汇款时

In case of remittance from abroad, please add \$25 and KRW 30,000 to your wire transfer payment to cover the banking charge.
跨境汇款时，请务必将25美金 & 3万韩元汇款手续费一同汇入。

Please refer to below in case of remittance from abroad.
跨境汇款时，请参考如下银行信息。

- **Bank Name** : NH Bank(Nonghyup Bank)
- **SWIFT CODE** : NACFKRSEXXX
- **Bank Address** : 110, Shindae-ro, Jeju city, Jeju, Korea
- **Bank Tel** : +82.64.741.6644

Payment Receipt - 缴费确认

A receipt will be shown at the Billing System after payments are made.(Invoice/Payment - Detail)
缴纳定金和学费后，在缴费系统中会生成收据 (Invoice/Payment-Detail)

Refund of Fees - 学费退款

Refund Recipient 退款对象	Refund applicant in accordance with the school's Refund Policy. 根据退款规定申请退款者
Refund Amount 退款金额	Refer to School's Refund Policy in Branksome Hall Asia Fees Information 请参照退款政策。

Notice - 注意事项

Attached Invoice is based on the 2024-2025 Academic Year Re-enrollment Application Form
另附的学费通知单以学生父母提交的2023-2024学年度重新注册申请书。

The school requires that payment of Tuition Fees are made in **BOTH** currencies, KRW and USD in the amounts billed.
All other Fees must be paid in Korean Won.
学费总额由韩元和美元组成，两种货币的金额均需缴纳。

Tuition and Boarding Fee can be paid either in full or two installments. Tuition Fee paid in full will receive a discounted rate of 2 percent (Only applicable to Tuition Fee).
学费与住宿费的交款方式，可以选择一年内一次付清及分两次缴清两种方式。一次付清将享受学费减免2%的优惠。（仅学费享受减免优惠）

Registration Deposit and Re-enrollment Deposit of KRW3,000,000 will be deducted from the annual Tuition Fee.
预缴的学费定金300万韩元抵充部分学费。

If there are controversies between English and Chinese, please take priority to the English version.
对中文及英文的解释产生纠纷时，以英文为准。

Contact us: 联系方式 : Tel. +82.64.902.5127 email : finance@branksome.asia



**BRANKSOME
HALL ASIA**

SCHOOL ADDRESS AND CONTACT INFORMATION

Branksome Hall Asia

234 Global Edu-ro,
Daejeoung-eup
Seogwipo City,
Jeju Special Self-Governing Province
Korea, 63644

Website

www.branksome.asia

Telephone +82.64.902.5000

Fax +82.64.902.5481